

DÉCLARATION RESONSABLE

Notre référence 1001, MASQUE **KN95** COMPLÈTE SÉCURITÉ, 5 COUCHES, pour un usage hygiénique et personnel, a été fabriqué conforme à la norma **GB 2626-2006** Il a été fabriqué pour la protection contre différents types de particules, testé pour Wenzhou Y. A.C. Co., Ltd. (Zhejiang) dans son rapport N° **0H200402S.WYA0031** et agréé par les autorités gouvernementales de ce pays.



- EFFICACITÉ DES MATÉRIAUX DE MASQUE COMME UNE BARRIÈRE FRONTALE POUR FAIRE FACE À LA PÉNÉTRATION BACTÉRIENNE (**BFE**) $\geq 95\%$
- RÉSISTANCE À L'INSPIRATION ≤ 350 Pa
- RESISTANCE À L'EXPIRATION ≤ 250 Pa

Différentes autorités et études publiées par les autorités, indiquent que les propriétés des MASQUES **KN95** 5 COUCHES, sont comparables aux masques **FFP2** (SUR: 149:2001+A1:2009).

Livré en sac individuel, commande minimum: boîte de 20 unités, Colisage principal de 1.000 unités.



À Cartagena, abril de 2020

Nous collaborons avec



Reconocimiento
a la responsabilidad
ambiental



Universidad
Politécnica
de Cartagena



UCAM
UNIVERSIDAD
CATÓLICA DE MURCIA

UIMP Cartagena
Universidad Internacional Menéndez Pelayo



CIFP CARLOS III
FFP DE CALIDAD



Associations et les entreprises auxquelles nous appartenons



Certificate of Compliance



No. 0H200402S.WYA0031

Technical Construction File no. XMT0202000028S/PPE

Certificate's
Holder:

Wenzhou Y. A.C. Co., Ltd
Qianku Town, Cangnan County, Wenzhou City,
Zhejiang Province, China

Certification ECM
Mark:



Product:
Model(s):

KN95 Mask
YL-001, YL-002, YL-003

Verification to:

Standard:
EN 149:2001+A1:2009

related to CE Directive(s):
R 2016/425 (Personal Protective Equipment)

Remark: This document has been issued on a voluntary basis and upon request of the manufacturer. It is our opinion that the technical documentation received from the manufacturer is satisfactory for the requirements of the ECM Certification Mark. The conformity mark above can be affixed on the products accordingly to the ECM regulation about its release and its use.

Additional information and clarification about the Marking:



The manufacturer is responsible for the CE Marking process, and if necessary, must refer to a Notified Body. This document has been issued on the basis of the regulation on ECM Voluntary Mark for the certification of products. RG01_ECM rev.3 available at: www.entecerma.it

Issuance date: 02 April 2020

Expiry date: 01 April 2025

Reviewer
Technical expert
Amanda Payne



Approver
ECM Service Director
Luca Bedonni





180011112242



(2018) 国认监认字(244)号



中国认可
国际互认
检测
TESTING
CNAS L6780

检 验 报 告

TEST REPORT



Scan is following us



Scan checks for authenticity



* W 2 0 2 0 0 3 8 6 0 E *

浙江省轻工业产品质量检验研究院

Zhejiang Light Industrial Products Inspection and Research Institute

国家纺织服装产品质量监督检验中心(浙江)

National Textiles and Garment Quality Supervision Inspection Center(Zhejiang)

Zhejiang Light Industrial Products Inspection and Research Institute
National Textiles and Garment Quality Supervision Inspection Center(Zhejiang)

Test report

Number: W202003860E

page1/3

Name of Customer	WENZHOU Y. A.C.CO., LTD	Address	QIANKU TOWN, CANGNAN COUNTY, WENZHOU CITY, ZHEJIANG, CHINA
Manufacturer	---	Address	---
Sample information	Name of sample: MASK Characteristics of sample: White Trademark of sample: --- Specification/model: --- Level: --- Category of safety specification: --- Art. No.: --- -----		
Above-mentioned information by Customer-supplied			
The sent way of sample	Courier	Sample quantity	One package
Receiving Date of Sample	2020/04/02	Test Category	Entrusted inspection
Date of Testing	2020-04-02- 2020-04-09		
Rating Requirements	GB 2626-2006		
Test Summary: See the attached page for the results.			
Test Seal Date of Approval: 2020-04-16			
Remarks	The sample is not pretreated and the result is for reference.		

Approved by:

曹丽勤

Test report

Number:W202003860E

page2/3

ITEM	STANDARD (KN95)	RESULT	RATING
1. FILTER EFFICIENCY(SALT MEDIUM) (GB 2626-2006)(%)			
-	≥ 95.0	99.3	PASS
2. RESPIRATORY RESISTANCE (GB 2626-2006)(Pa)			
-INSPIRATORY RESISTANCE	≤ 350	104	PASS
-EXPIRATORY RESISTANCE	≤ 250	98	PASS
3. HEADBAND (GB 2626-2006)			
-	$\geq 10N$, hold on10s	No breakage and slippage were observed.	PASS
4. APPEARANCE (GB 2626-2006)			
-	Meet the requirements of GB 2626-2006 standard	The appearance quality of 2 masks conforms to the standard.	PASS
5. VISUAL FIELD BELOW MASK (GB 2890-2009) (GB 2626-2006) (°)			
-	≥ 60	76	PASS

Test report

Number:W202003860E

page3/3

Picture(s) of sample



—End of report—



DECLARATION

1. Our organization guarantees impartiality, independence and honesty of inspection, and is responsible for the results of inspection, keeping the samples supplied by the entrusting party confidential and at the same time protecting the ownership of the samples supplied.
2. The test report will be deemed invalid without signatures of the inspector/reviewer and authorized personnel, and the red special inspection stamp of our organization.
3. The test report will be invalid if it is altered. Copies of the report are invalid without the red special inspection stamp of our organization.
4. The test results shown in this report is only valid for the tested sample.
5. All the pages of the report are integral parts of the report. Our organization will not be responsible for any misunderstanding or other results caused by using separate page(s) of the report.
6. If there is any dissent of the report, the entrusting party shall notify our organization timely. For the mandatory inspection given by governmental administration departments, and dissent about the sample being tested or test results on the report should be dealt with in accordance with national regulations.

浙江省轻工业产品质量检验研究院及附设的检验中心 The Affiliated Inspection Centers

浙江省轻工业产品质量检验研究院

Zhejiang Light Industrial Products Inspection and Research Institute

国家纺织服装产品质量监督检验中心（浙江）

National Textiles and Garment Quality Supervision Inspection Center (Zhejiang)

地址：浙江省杭州市江干区下沙路 300 号 6 号楼

Address: Building No.6, 300 XiaSha Road, Hangzhou, Zhejiang

联系电话：0571-85122669

Telephone: 0571-85122669

E-Mail: 1137907994@qq.com

国家家具产品质量监督检验中心（浙江）

National Center for Quality Supervision Inspection of Furniture (Zhejiang)

浙江省室内安全及家具产品质量检验中心

Zhejiang Center of Quality Test for Indoor Safety and Furniture Products

地址：浙江省杭州市余杭区良渚街道经一路 1 号良渚大学科技园 4 号楼

Address: Building 4 LiangZhu University Science and Technology Park, No.1, JingYi Rd, Yuhang District, Hangzhou, Zhejiang

联系电话：0571-89009556

Telephone: 0571-89009556

E-Mail: 2047699564@qq.com

浙江省轻工及五金产品质量检验中心

Zhejiang Center of Quality Test for Light Industry and Hardware Products

浙江省体育用品质量检验中心

Zhejiang Center of Quality Test for Sports Products

地址：浙江省杭州市西湖区天目山路 222 号 3 号楼

浙江省杭州市余杭区良渚街道经一路 1 号良渚大学科技园 3 号楼

Address: No. 222 Tianmushan Rd., Hangzhou, Zhejiang

Building 3 LiangZhu University Science and Technology Park, No.1,

JingYi Rd., Hangzhou, Zhejiang

联系电话：0571-89001107

Telephone: 0571-89001107

E-Mail: wujtest@126.com

国家锁具产品质量监督检验中心（浙江）

National Center for Quality Supervision Inspection of Lock (Zhejiang)

浙江省锁具产品质量检验中心

Zhejiang Center of Quality Test for Lock Products

地址：浙江省杭州市塘苗路 24 号

Address: No. 24 Tangmiao Rd., Hangzhou, Zhejiang

联系电话：0571-85027738

Telephone: 0571-85027738

E-Mail: Locktest@126.com

网上业务受理/报告查询: <http://www.zjtj.cn:807>

Online Business-Reception/Report Inquires: <http://www.zjtj.cn:807>

投诉电话：0571-85023552

Complaint Tel: 0571-85023552



统一社会信用代码

91330327MA285AUF66 (1/1)

营业执照

(副本)



扫描二维码登录“国家企业信用信息公示系统”了解更多登记、备案、许可、监管信息

名称 温州市炎龙工艺品有限公司

类型 有限责任公司(自然人独资)

法定代表人 吴联钢

经营范围 一般项目：工艺品及收藏品零售（象牙及其制品除外）；产业用纺织制成品制造；纸制品制造；塑料制品制造；皮革制品制造；文具制造；橡胶制品制造；箱包制造；服装制造；劳动保护用品生产；交通及公共管理用金属标牌制造；第一类医疗器械生产；日用品零售；劳动保护用品销售；家用电器批发；电子元器件批发；广告设计、代理；金属制日用品制造；金属制品批发；文具用品零售；塑料制品批发；五金产品批发（除依法须经批准的项目外，凭营业执照依法自主开展经营活动）。许可项目：卫生用品和一次性使用医疗用品生产；第二类医疗器械生产；第三类医疗器械生产；医护人员防护用品生产（Ⅱ类医疗器械）；医用口罩生产（依法须经批准的项目，经相关部门批准后方可开展经营活动，具体经营项目以审批结果为准）。

注册资本 壹仟万元整

成立日期 2016年02月01日

营业期限 2016年02月01日至 长期

住所 浙江省温州市苍南县钱库镇钱库大道69号（侧门金鑫中路1号2楼）

登记机关



2020

年03月12日